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tel 3ó_23_047 PROTOKOŁ NrXXXIY|O9

z obrad sesji Rady Gminy w Górnie odbytych w dniu 18 sierpnia 2009r, W
lokalu Urzędu Gminy w Górnie.

Sesję rozpoczęto o godz. 9.00 zakończono o godz.12.00.
Lista obecności radnych na sesji w zńączeńu do protokołu.
W sesji ponadto ńziaŁ wzięli:

1. Pan Jarosław Królicki - Wójt Gminy
2. PanHenryk Opaliński - Skarbnik Gminy
3. Pani Barbara Raczyńska - Kierownik SZOS
4. Pani Barbara Wołczyk - Kierownik Ref. Bud. i Infrastruktury

orazpozostali zaproszeni Sohysi wgzńączonej listy obecności, jak równiez
delegacja mieszkńców Wola Jachowa.

- Projekt porządku obrad sesji:

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej wazrrości.
2. Przyjęcie porządku obrad sesji.
3. Przyjęcie protokołu zpoprzedniej sesji.
4. Podjęcie uchwał w następujących sprawach:

Il zmianw buóżecie gminy na2009r,
2/ ustalenia sieci punktow przedszkolnych na terenie Gminy,
3/ wygaśnięcia mandafu radnego.

5. Informacja Wójtaz ditńalności w okresie międzysesyjnym.
6. Interpelacje wolne wnioski.
7. Odpowiedzi na interpelacje.
8, Zau*nięcie obrad sesji.

v Przebieg obrad sesji:

Ad.l. TrzydziesĘ czvlartąsesję Rady Gminy otworzył i przewodniczył,pan Jan
Sikora przewodniczący Rady Gminy, który stwierdził , ża na chwilę obecną w sesji
bierze udziń 13 radnych - Rada Gminy jest władna do podejmowania uchwał.

Ad.z. Do projektu porządku obrad sesji pan Wójt zgłosił wniosęk o wprowadzenie
dodatkowego punkfu do porządku obrad , a mianowicie w p-kcie 4 ppkt 4 - podjęcie
uchwały w sprawie przyjęcia dodatkowej składki członkowskiej Gminy Gónro na
rzecz Stowarzyszenia,,Lokalna Grupa Dzińania* V/okół Łysej Góry" narealizaqę
projęktu wspołfinansowanego PrzezEFRR p/9. ,Moc Św. Krzy ża - kampania
promocyjna produktów furystyczrrych wokół Sw. Krzyżn".
Rada Gminy w głosowaniu 13 za ljedno$ośnie przryjęła wniosek Wojta o
wprowadzenie dodatkowego punkfu do porządku obrad sesji.



Całość porządku obrad sesji rada Gminy przyjęła jednogłośnię 13 za.

Ad.3. Protokół zpoprzedniej sesji Rada Gminy przyjęła jednogłośnie 13 za.

Przedstawicięlka delegacji mieszkńcow Woli Jachowej zabrała głos w sprawie
proponowanej drogi od Górna dolłzyżówki w Woli Jachowej w nowym planie
zagospodarowania, właściciele tych dzińeknie chcątej drogi poniewaz będą
zrrrriejszone działki, w zwią3ku zpowyższyrTl prosi radnych o interwencję w tej
sprawie.
Pan Wojt nadmienił, ze sprawa tabędzie rozpatrywanaprTy uchwalaniu planów
zagospodarowania, mieszkańcy chcąterenów budowlanych więc musi byc także do
nich dojazd, ta uwagabyłazapoźno z$oszonapo wyłożeniu jażplany do wglądu dla
miesz*ńców.
Pan MarianGrzegolec sołtys zGóma stwierdził, że wnioski o tę drogę mieszkńcy
Gorna składają od wielu lat i droga powinna być, on sam ja zglasza do realizacji od
wielu lat.
Pan Jan Sikora - stwierdziŁ, ze skoro mająbyć tereny budowlane to droga musi być,
ale skoro mieszkńcy nie chcąto on będzie zaĘmby jej nie było przy uchwalaniu
planu zagospodarowania być moze jeszcze w tym roku Woli Jachowej, nalery się
Iiczyć ztym, że nie będzie tŃże terenów budowlanych.

Ad.4. Pan Wojt poinformował, że jeśli chodzi o zmiany w budżecię to wazrąsprawą
jest budowa parkingu w Krajnie , zbłoty 120.000 inwestycja powięksryła się do
kwoty 400.000 zŁpo wykonaniu dokumentacji, w projekcie uchwaĘ w sprawie
zmian w bu&żecie jest to rońożone na dwalata, w tym roku 280.000 a resńa w roku
przyszĘm.
Następna sprawa to zwiększęńe wydatków dla str:ńy,jak równiez promocja Gminy
w ramach LGD w zułiązku zuchwŃąktora będzie dziś podejmowana.
Pan Skarbnik szczegółowo przedstawił zmiany w buóżecie poinformowń, że do
pierwofoiej pĄektu uchwĄ rwiększa się dochody i wydatki buóżetowe o
dodatkową kwotę 168.694 ń dotacja dla GOPS - narcalizację programu kapitał
ludzki l dotacjamiałabyć przekazanaw m-cu lutym/ razem to kwota 209.694 ń.
Jeśli chodzi o wydatki b ża.fi7 ń na składki na LGD, wydatki w dńńę
bezpieczeństwo publiczre i ochrona p.poż.zakłlp motopompy dla OSP Wola Jachowa

- kwota 17 .820 ń i aparutu tlenowego dla OSP Leszczyny kwota - 4.99a ń.
Przenięsienia to kwota 32.673 zł.

W dyskusji głos zabrali:
1 . Pan radny Emil Machul zapytał skąd jest taka duża kwota na parking w

Krajnie.
Pan Wojt - sporządzony został szczngółowy projekt budowy parkingu i dosźo
po§zerzenie drogi do cmentarza.

2. Panradny lerry Janus - stwierdził, by pozostawić kwotę 120.000 na parking



jako inwesłcję roczna, sąparkingi prry cmentnzach i nigdzie nie ma kostki, a
zająć się bezpieczeństwem mięsz]<ńców i budową chodników.

3. Pani radna Janina Rubak popiera wniosek przedmówcy, sprawawużmato
bezpieczeństwo mieszkńców, brak przedszkola w Górnie, to są sprawy
pilniejsze, budowa parkingu nie jest tak pilna.

4. Pani radna Dorota Kot zgłasza zabezpieczęńe środków na zagaspodarowanie
placu wokoł szkoły w Górnie.

5. Pan radny Jan Zielonka podnosi kwestie, że nalezy zastanowić się nad
wydatkowaniem kńdej ńotówki, prry tak duĘm zadłtrżęniu i paftzeć w
przyszłość na budowę kanalżacji w kierunku wschodnim gminy, parking nie
jest łżtak pilny, i nie stać nas w tym roku na wydatkowanie kwoł 28a.000 ń
na ten cel.

6, Pan radny Henryk Klimek - stwięrdził, że jeśli się podejmuje jakieś decyzje w
sprawach inwesĘcji na Krajno to sąbardza duZę dyskusje, budowa parkingu to
tak:że sprawa bezpieczeństwa, kńdy ma prawie samochod i jadąc po
kamieniach są one wykru szane powoduj ąc uszkodzenia samochodów,
pofizebny jest tam asfalt. Drogę równiez naleĘ poszerzyó, roboty rozpoczęte,
a nie skończone proponuje by rozłozyć jąw czasie na dwa lata.

7 . PanJan Sikora strłrierdził, że budowa parkingu wysńaw trakcie roku nie była
planowana wcześniej, radni zaakceptowali kwotę l20.00a onhkże, popiera
wniosek o pozostawienie tej kwoĘ bez zwiększeń. W tej chwili jest sprawa
bardzo waimabezpieczeństwo dzięci, co z budową chodnika w Woli Jachowej.

8. Pan radny Andrzej Cząapopiera wniosek pana Klimka, by inwestycję
rozłoĘć na dwa Latai wykonać całość, prrypomniń jakbyło zrozbudową
renizy OSP w Woli Jachowej.

Pan Wójt stwierdził, że niejest możliwe, by bu&żet był rownomierny dlakażdego
sołectwa, podziela uwagi zgloszone przęzradnych m.inn. że na żadnym parkingu
nie ma położonej kostki, fakĘcnlie projekt i kosźorys inwestorski winien być
wykonany wcześni ej prą,projekcie bud:żęfu.
Pan przewo dńczący poddał pod głosowanie wniosek z$oszony pr7§z pana
Janusa w sprawie wykreślenia kwoĘ 280.000 ńnabudowę parkingu w Krajnie ,

a pozostawienie krvoty prryjętej wcześniej 120.0aa zł.
Radaw głosowaniu lL zat przeciw i l wsfizymującym się przyjęławlw wniosek.
Uchwałę w sprawie nnianw budżecie gminy na2}a9r Rada przyjęła 12 głosami i
1 głosie przeciw.
Uchwała Nr XXXIY ll7 5109 w zńączeniu do protokohl.

2lProjektuchwĄ w sprawie ustalenia sieci punktow przedszkolnych na terenie
Gminy przedstawił pan Jacek Pirog sekretarz Gminy, który nadmienił, żę w &, l
proj ektu uchwĄ dopisuj emy jeszcze:
jako pkt 7l Cedzyna od roku szkolnego 20l0l20ll.
Pan Marian Grzegolec sołtys wsi Górno zapytŃ d|aczego nie ma przedszkola w
Górnie, on od latwńcrył by jego wnuczki ucTyły się w gintnazjum w Górnie i



jest, a dlaczego nię ma przedszkola.
Pani Dorota Kot radna zGórnanadmieniła, że otrvierając ginnazjum sfraciła
podstawówka 4 pomieszczenia, ktore terazby się qrzydały.
Pani BarbanRaczyhska - kierownik SZOS poinfonnowała, że w Górnię zostaĘ
utworzone dwa oddziaĘ klasy 7-ęro.

Pan Wójt nadmienił, że jestpropozycj a arganizaqi punktu przedszkolnego w
remizie OSĘ póki co na dziś jest 7 punktow przedszkolnych na które otrzymamy
dotację pół milion a ńoĘchz środków unijnych projekt opracowała pani
Mchalska i w najbliżsrych dniach będziemy podpisywać umowę.
Pan Jan Zielonka zapytał ile godzin będńe dzińaó i od kiedy zapisy.
Pan Pirog - jest juz informacjana stronie internetowej w tej sprawie zapisy od 1

do 10.09 u dyreletorów szkoł, zajęcia 5 godzin dziennie.
Rada Gminy w głosowaniu 13 zai l wstrzymują§ym podjęła wlw uchwałę.
Uchwała Nr XXXrV/n6l09 w zńączeniu do protokofu.

- 3/ Projekt uchwĄ w sprawie wygaśnięcia mandatu radnego przedstawiła pan Jan
Sikora, który nadmienił , że w młiąz}łl zp ńożonąrczygpacjąprzezradnego i
otrzymanym wyrokiem sądowym naleĘ podjąć tę uchwałę. Sam ceni osobę pana

Delekty jako dobrego radnego pracującego dla dobra gminy.
Rada w głosowańu7 zai7 wstrąnnujących podjęła w/w uchwałę.
Uchwała Nr XXXIY1I77la9 w zńączeniu do protokofu.

4/ Projekt uchwĄ w sprawie przyjęciadodatkowej składki człoŃowskiej Gminy
Górno narzęcz Stowarzyszenia ,,Lokalna Grupa Dzińania- wokół |-vsej Gó§'
na r ea|izacje pĄ ektu współfinansowanego przez EFRR p.n.,Moc Sw. Krzyża -
kampania promocyjna produktow furystycznych wokół Sw. Krzyin przedstawił
pan Wojt, który nadmienił , że wcześniej w uchwale w sprawię znianw buóżecie
kwota 20.177 ń zostńajuz ujęta na promocję naszej gminy.
Rada Gminy w głosowaniu 14 za ljedno$ośnie/ podjęła w/w uchwałę.
Uchwała Nr XXXIVll7aag w zńączeńu.

Ad.5 Pan Wojt ńozył informacj ę z dzińalności w okresie międzysesyJrrym -
uchwĄ zpoprzedńej sesji zostĘ w terminie przekazane do organów nadzoru
S.U.W. - źndnanie została uchylona, wydń zarządzenia w następujących
sprawach:

przedŁużenia powierzęnia stanowiska dyrektora SzkoĘ Podstawowej w
Krajnie,

powołania komisji przetargowej na remont drogi gminnej w Beczkowie,
mtiany kont w zakładowy,m planie kont dla budzetu gminy

zmianw budżecie gminy
pokrycia wkładu własnego Gminy w realaację projektu p.il,, Edukacja

przedszkolna,,/do wglądu sąna stronie bip jak i na sekretariaciel. Poinformował
o remoncie w Krajnie w domunauczy§iela, biblioteka jest przenoszona na piętro,
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a na dole będzie punkt przedszkolny, równiez wystosował pismo do dyrektora
Gimnazjum w Beczkowię w sprawie udostępnienia sali na punkt przedszkolny.
Sprawa boiska w Skorzeszycach /usunięcie poprzedniej nawierzchni na koszt
wykonawcy/, sprawa następna to sprzątanie śmieci rv Skorzeszycachza
cmęntarzem oraz punktu widokowego w Krajnie ponoszone sąz tego §rtufu daZę

koszĘ. Jeśli chodzi i inwestycj e: to przekazano wykonawcy już plac pod

rozbudowę remizy w Leszczynach, wykonywane sąprojekty na budowę
kanńizacji Krajen i Górna. Ogloszony był przetargna rozbudowę oczyszczalniw
Cedzynie i rozbudowę sieci, wpĘnęła tylko jedna oferta i ogłoszono ponowie
przetargw rozbiciu osobno na rozbudowę oczyszczalni i osobno na rozbudowę
sieci w Cedąmie.
W dniu 12.08.09 było otwarcie ofert na odwodnienie w Krajnie.
ZapoznńRadę z pismem ZTMw sprawie komunikacji na terenię gminy.

Poinformował o sprawie zpan:remŻakłemGmina sprawę przegrała, jego zdańęm
naleĘ wyrok zaskariryó do sądu apelacyjnego koszt ok 7.000 zł, pełnomocnik
wysĘtił o uzasadnienie wyroku.
Pani BarbuaWołczykkier. Referafu Infr. Bud. I GeodezjizłoĘłainformację o
nabyciu mienia komunalnego położonego w m. Leszcryny -komisja
inwentaryzacyjna informuje Radę, że sporządzony został spis inwentnyzacyjny
dzińln nr 787 o pow. 0,4900 ha./ informacja w nŁączeniul .

Ad.6 i 7 W interpelacjach głos zabrali:

1. Pan Marian Grzegolec sołtys zGórnarurrócił się o zabezpieczeńe
bezpieczeństwa na drodze powiatowej przy Kościele w Gónrie lznówbył
wypadek śmiertelny l25.07 .a% .

Pan Wójt naleĘ zorganlzowaó spotkanie zzaintęresowanymi shrżbami : Policja,
Powiatowy ZanądDrog w celu ewenfualnego ustawienia świateł.

2. Pan radny Henryk Klimek zglaszawniosek o częstsze patrole policji w Krajnie
nakrzyżowce / jest dW ruch i samochody jeżńżąbardzo szybko/.

3. Pani radna Janina Rubak z$aszatakże problem tirów jeńzącychprzez wieŚ

tez winny być patrole policji.
4. Parlradny lerzy Janus wnioskuje o zakup fotoradarów, zwięksry się
bezpieczeństwo dla mieszkńc ów, zapytał co dalej z budową chodnika w
Skorzeszycach, trzeba agŁaszać przetargby nie przedawniło się pozrvolenie,

5. Pan radny Emil Machul poruszył sprawę budowy boiska w Radlinie z
programu ORLIK - sąpewne rozbieżmościi ńożone jest pismo przez dyrektora w
tej sprawie lchodzio wykonanie dodatko}vych prac nie ujęĘch w projekcie/.
pan Wójt nadmienił, ze pismo to nie doĘczy projektu ORLIKa, a dalszej częŚci

inwesĘcji jako wniosek bo prrysńego budźretu.

6. Pani radna Mńgorzata Stępnik ząytŃa co z busem Krajno Pięrwszę Krajno
Wymyślona. Odp. BęĄ rozrrr ow z przewoźnikiem.



7 . Panradny lan7jęlonka zgłaszazamontowanie tablicy ogłoszeniowej i
ustawieniawiaĘ na przystanku końcowym nr 43.

Pan Przęwodniczący Rady Gminy zapozrrń Radę z pismem Pństwa Bielat z
Radlina w sprawie ich rezygnacji z dzierżawy działki w Radlinie.

Pani Dorota Kot przewodniczącaKomisji Rewizyjnej zapoznała Radę z
protokołem komisji doĘczącejroąarzenia skarg na Wójta zgloszonych na
piśmie przez Panią Mariannę Frąk z Gorna ldoĘczy zajęcia jej pola na budowę
drogi przy starym kamieniołomie/ i Pana Władysława lValdona Górno Parcele -
śkarga na Wójta i Kierownika GOPS w sprawie nie udzięlenia mu pomocy
finansowej l poilączenie światła do domu/.
Rada Gminy podtrzymuję stanowisko Komisji rewizyjnej w sprawie pani
Marianny Frąk -wykonanie inwentary zacji powykonawczej inwestycji,
natomiast sprawy odszkodowania do postępowania na drodze sądowej.
Sprawa Pana Waldona - Rada stwierdza, że działania Kierownika GOPSu są
zgodne zprawem, nie budą żadnychzastrzężefi.

Ad.8. Po wyczerpaniu się wszystkich punktow porządku obrad sesji pan Jan
Sikora przewodniczący Rady Gminy zrimkn$ obrady trzydziestej czwartej sesji
Rady Gminy.

Na Ęm protokoł zakończano i podpisano.
Protokdlaht\ l
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